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Rozhovor s Janem Kramperou
V rozhovoru s advokátem Janem Kramperou ze společnosti Aegis Law zaznělo spoustu zajímavých
postřehů o advokacii jako profesi, byznysu i osobním přístupu ke každodenní práci. Jan Krampera
mluvil otevřeně o tom, co ho v advokacii motivuje. Lidský rozměr považuje za naprosto klíčový a tuto
filozofii se snaží přenášet i dovnitř kanceláře.

Jan Krampera, advokát ze společnosti Aegis Law v rozhovoru mluvil otevřeně o tom, co ho v
advokacii motivuje – je to samotná práce, která pro něj rozhodně nekončí u počítače a smluv, ale
spočívá hlavně v budování vztahů s lidmi, klienty i kolegy. Lidský rozměr považuje za naprosto
klíčový a tuto filozofii se snaží přenášet i dovnitř kanceláře. prozradil také spoustu zajímavých
postřehů o advokacii jako profesi, byznysu i osobním přístupu ke každodenní práci.

S entuziasmem mluvil i o začátcích Aegis Law, kterou spoluzakládal po odchodu z mezinárodní
advokátní kanceláře. Popisuje to jako nejlepší rozhodnutí svého profesního života – i přes rizika a
neúspěchy, které podle něj mají svou hodnotu. Dnes už se za „startup“ nepovažují, firma má
zavedené procesy a počet zaměstnanců narostl z původních šesti na téměř čtyřicet, a to bez větší
fluktuace.

Jako sporový advokát má Jan Krampera za sebou celou řadu náročných kauz, včetně miliardových
sporů mezi společníky firem. Jan Krampera zdůraznil, že kvalitní litigátor nemusí být křiklavě
konfliktní typ – naopak, často je to člověk mírný, který chápe váhu rozhodnutí vstoupit do sporu.
Právě proto je podle něj klíčové o sporu přemýšlet, než do něj člověk vstoupí.

Z rozhovoru vyplynulo také to, jak moc Aegis Law sází na digitalizaci. Kancelář se snaží fungovat bez
papíru, většinu úkonů mají zautomatizovaných, a přestože narazí občas na odpor tradičně
smýšlejících právníků, přesvědčují je výsledky. Jan Krampera vnímá technologický pokrok jako
příležitost – především pro klienty, kterým se tím zvyšuje kvalita služeb.

V osobní rovině Jan Krampera žádné konkrétní mentory nemá, inspiraci čerpá z různých situací a lidí
kolem sebe. Work-life balance neřeší odděleně – svou práci vnímá jako přirozenou součást života. Do
budoucna má s kanceláří jasnou vizi: dál růst, jak ekonomicky, tak personálně, a potvrdit, že Aegis
Law už patří mezi etablované hráče na trhu.

Sledujte epravo.cz.
 

Podívejte se na rozhovor

lt;/center;amp;gt;

Další články:
Rozhovor s Tomášem Procházkou
Rozhovor s Jiřinou Procházkovou
Rozhovor s Jitkou Chizzola

https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-tomasem-prochazkou-119773.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-jirinou-prochazkovou-119728.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-jitkou-chizzola-119712.html


Rozhovor s Filipem Seifertem
Rozhovor s Janem Malým
Rozhovor s Janem Kramperou
Rozhovor s Monikou Novotnou
Rozhovor s Robertem Němcem
Rozhovor s Janem Holáskem
Rozhovor s Miroslavem Kučerkou
Rozhovor s Monikou Skalovou a Radkem Novotným

https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-filipem-seifertem-119696.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-janem-malym-119678.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-janem-kramperou-119611.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-monikou-novotnou-119575.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-robertem-nemcem-119492.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-janem-holaskem-119426.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-miroslavem-kucerkou-119364.html
https://www.epravo.cz/video_HP/rozhovor-s-monikou-skalovou-a-radkem-novotnym-119227.html

